
 

      
3e Commissie

Verslag van de vergadering 

betreft 3e Commissie – verslag 31 augustus 2011  

Agenda: 

OPENBARE ZITTING 

1. Goedkeuring van het verslag van de vergadering van 15 juni 
2011 

Geen tussenkomsten 

2. Provinciaal Domein De Gavers te Geraardsbergen – 
inplanting schakelpost voor elektriciteit: machtiging van de 
deputatie tot de verkoop aan Eandis van een gedeelte van 
een kadastraal perceel, eenheidsprijs 145 EUR/m² en het 
verlenen van een erfdienstbaarheid voor de aanleg van 
ondergrondse kabels (zonder ambtshalve inschrijving door 
de hypotheekbewaarder) 

Geen tussenkomsten 

3. Domein Wagenschot te Nazareth-Eke – 
erfpachtovereenkomst met de vzw Wagenschot: goedkeuring 
van de wijzigingen aan de erfpachtovereenkomst (termijn en 
jaarlijks indexeerbare vergoeding) en machtiging van de 
deputatie de gewijzigde erfpachtakte te ondertekenen 

Dhr. Franck stelt zich de vraag of de termijnverlenging voor de 
vzw voldoende is. Gedeputeerde Hertog antwoordt hierop door te 
stellen dat zij hierdoor over de 30 jaar zitten en dat dit voor hen 
voldoende is. 

4. Provinciaal Domein Het Leen – politiereglement: goedkeuring 
van het nieuwe politiereglement, inwerkingtreding m.i.v. 01 
oktober 2011 en opheffing m.i.v. dezelfde datum van het 
politiereglement van 08 maart 1995 

De belangrijkste wijziging is dat er nu gemeentelijke 
administratieve sancties kunnen uitgesproken worden.  
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5. Waterlopen – Melle: goedkeuren van de voorwaarden voor 
het realiseren van een pompgemaal t.h.v. de Gondebeek in de 
Schelde, opdracht geraamd op 861 420,48 EUR inclusief btw, 
te gunnen bij wijze van openbare aanbesteding 

Dhr. Franck vraagt of dit het eerste werk is en zo ja of dit prioritair 
is. Gedeputeerde Hertog stelt dat er reeds bufferbekkens 
gebouwd werden. Dergelijke werken worden gefaseerd 
uitgevoerd.  

6. Iva Onderwijs – budget 2011: goedkeuring van de 2de reeks 
wijzigingen 

Geen tussenkomsten 

7. Patrimonium – Huis Thuysbaert: machtiging van de deputatie 
om de onroerende goederen gelegen aan het Stationsplein 10 
te Lokeren openbaar te verkopen voor minimum 
1 080 000 EUR 

Geen tussenkomsten 

8. Patrimonium – PIVA Oudenaarde oude locatie: machtiging 
van de deputatie om de onderhandse verkoop van het 
onroerend goed gelegen aan de Kasteelstraat 14 te 
Oudenaarde af te handelen voor 205 000 EUR en om de 
hypotheekbewaarder te ontslaan van ambtshalve inschrijving 
van de akte 

Geen tussenkomsten 

9. Iva Onderwijs – verhuur schoolgebouwen: goedkeuring van 
de wijzigingen aan het reglement van 09 juni 1999, 
herhaaldelijk herzien, betreffende het gebruik van de 
infrastructuur van provinciale onderwijsinstellingen buiten de 
schooluren (aanpassing huurtarieven), inwerkingtreding op 
01 oktober 2011 

Geen tussenkomsten 

10. Varia 

Dhr. Beke herhaalt zijn vraag van enkele maanden terug om "De 
Lijn" uit te nodigen om hun projecten op het grondgebied van 
Oost-Vlaanderen toe te lichten. Gedeputeerde Hertog had aan de 
directeur van "De Lijn" voorgesteld om een overzicht over te 
maken van alle investeringsprojecten en dat op grond hiervan dan 
vragen zouden kunnen gesteld worden. Tot op heden heeft hij 
nog geen dergelijke lijst ontvangen. De Gedeputeerde zal zijn 
vraag herhalen.  
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Dhr. Beke vraagt of de groepsaankoop voor het 
provinciepersoneel voor zonnepanelen niet uitgebreid kan worden 
tot de provincieraadsleden. De gedeputeerde ziet hier geen 
graten in maar zal aan de administratie vragen of dit inderdaad 
kan bevestigd worden. staat hier positief tegenover en zal aan de 
administratie vragen of dit nog mogelijk is.  

 

Gent, woensdag 31 augustus 2011 

Mark Cromheecke   Zenner-De Gryze Gerda  

Secretaris    Ondervoorzitter 


